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Plats och tid Gemaket 13:00-15:00 

  

   
Deltagare Peter Wissing (M) Ordförande 

Lars Thomasson (C)  

Kerstin Ahlin (S) 

Lars Kling (Anhörigföreningen) 

Ingrid Ekman (Järfälla-Upplands-Bro 

reumatikerförening) 

Lilja Johansson Lindfors (HjärtLung 

Järfälla-Upplands-Bro) 

Veronica Hanell (SRF – synskadades 

riksförbund) 

Per Boström (FUB järfälla, Upplands-

bro) 
 

  

Övriga deltagare Lindamari Nilsson, Sekreterare 

Mitra Ghannad, Socialchef 
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§ 7 Ordförande informerar 
Peter Wissing (M), ordförande informerar om: 
MTR meddelar att pendeltågen kommer gå varje halvtimme till och ifrån Bro 
och inte längre med kvartstrafik. 

Berättar om det ekonomiska läget i och med Ukraina-krisen.  

Nämnden drabbas av ökade lokalkostnader men vi har förhoppningen om att 
det inte blir någon ökning för de boende. 

Fråga om reglementet och diskussion om att slå ihop tillgänglighetsrådet och 
anhörigrådet. Det pågår en diskussion men inget beslut är fattat. Ärendet ska 
upp på nästa kommunstyrelse sammanträdet. 

§ 8 Kontorscheferna informerar 
Mitra Ghannad, socialchef informerar om: 
Beredskapsveckan v.39 – aktiviteter i Upplands-Bro. 

Uppdatering av projektet äldrevänlig kommun. Lämnar det glädjande 
beskedet att Upplands-Bro kommun har blivit godkänd av WHO och är nu 
medlem i den internationella plattformen för äldrevänliga kommuner och 
städer. Dessutom har Upplands-Bro utvidgat sitt nätverk och är nu medlem i 
Nordens välfärdscenter för äldrevänliga kommuner. Tillsammans med WHO 
kommer de diskutera och främja anpassningar för äldrevänliga samhällen i våra 
nordiska länder. Se bilaga för mer information. 

Alzheimerdagen och Äldremässan den 21 september 2023 i Kungsängen och 
den 3 oktober är Äldremässan i Bro. Äldremässan är nytt och vi valde att lägga 
den under eftermiddagen på samma dag som Alzheimerdagen som också är en 
halvdag. Tidigare hade vi Äldredagen där företag kunde komma dit. Men 
Äldremässan är bara verksamheterna inom kommunal och privat regi som 
ställer ut. 

§ 9 Föreningarna informerar 
Anhörigföreningen – Lars Kling 

• Anhörigföreningen kommer att delta på Alzheimerdagen. 

• Föreningen deltog även på Kungsdagen. 

• Svårt att nå barn och ungdomar som vårdar anhöriga. 
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HjärtLung Järfälla Upplands-Bro – Lilja Johansson Lindfors 
• Lyfter den positiva nyheten om att det nu finns fyra representanter från 

funktionsrätt som deltagare i tillgänglighetsrådet.  

SRF Järfälla Upplands-Bro – Veronica 
• Upplever att gatubelysningen är svagare vilket ger svårigheter för 

synskadade. 

- Det är Samhällsbyggnadskontoret som har hand om belysningen. 
Gata- parkenheten tar gärna emot synpunkter och felanmälningar via e-
tjänsten på hemsidan Gata & trafik (upplands-bro.se) 

Järfälla-Upplands-Bro reumatikerförening– Ingrid Ekman 
Berättar om att kulturhuset inte är tillgänglighetsanpassat och det är svårt för 
rullstolsburna om hissen inte skulle fungera. Hissen i kulturhuset var ur 
funktion under ett event för reumatikerföreningar vilket gjorde att alla som var 
rullstolsburna fick avstå eventet. 

Förslag lämnas om att ordna ett studiebesök i kulturhuset, framför allt nere på 
plan 1 vid stora scenen. Både för att få en bild av hur det ser ut för dom som 
inte varit där tidigare och för att diskutera eventuella lösningar om hissen inte 
skulle fungera. 

FUB Järfälla Upplands-Bro – Per Boström 
• De har flest medlemmar i Järfälla och ett 50-tal från Upplands-Bro. 

• De sitter även med i Funktionsrättsrådet under kommunstyrelsen i 
Järfälla. 

• Digital tillgänglighet är viktig. En del medlemmar är begränsade i 
nyttjande av digitala hjälpmedel. Hemsidan bör ha en lättillgänglig 
funktion för att lämna synpunkter och klagomål. 

- Ordförande tipsar om kommunens app som är väldigt enkel att 
använda. 

• Uppföljning och kontroll av LSS-verksamheter. 

- Socialchefen meddelar att de tacksamt tar emot synpunkter och 
klagomål om missförhållanden.  

§ 10 Övriga frågor 
• Anhörigföreningen lämnade in ett önskemål om parkbänkar i 

Kungsängen för ca ett år sedan. De fick svar från Gata-Parkenheten om 
att man då startat en översyn av parkbänkarna i Bro, i och med projektet 
Omdaning Bro. I år ser man över parkbänkarna i Kungsängen. En karta 
över Kungsängen och Gröna dalen efterfrågas så att man kan peka ut 
vart bänkar borde placeras. 

https://service.upplands-bro.se/MenuGroup2.aspx?groupId=3
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• Positiv synpunkt - Strandpromenaden är väldigt fin och bra med 
bänkar. 

 

§ 11 Kommande möten: 
• Den 30 november 2023 
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